



000005 76

07 AVR 2025

## COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre des Finances, Président du Comité de pilotage de la troisième phase du Projet d'Appui à la Gouvernance Financière (PAGFI3), **présidera le jeudi, 10 Avril 2025 à l'Hôtel Hilton de Yaoundé, la deuxième session du Comité de pilotage dudit projet.**

Outre l'évaluation de la première année de mise en œuvre du PAGFI3, l'objectif principal de cette rencontre est de procéder à la validation du Plan de Travail Annuel Budgétisé 2025 (PTAB).

Sur financement de l'Agence Française de Développement (AFD), dans le cadre du troisième Contrat de Désendettement et de Développement (C2D), le PAGFI 3 accompagne le Gouvernement du Cameroun dans le renforcement de la crédibilité budgétaire, l'amélioration de l'information budgétaire et comptable de l'Etat, des Collectivités Territoriales Décentralisées (CTD) et des Etablissements Publics (EP), ainsi que le renforcement de la maîtrise des risques budgétaires liés aux Entreprises et Etablissements Publics (EEP)./-



  
**Louis Paul MOTAZE**





00000576

07 AVR 2025

## RADIO-PRESS RELEASE

The Minister of Finance, Chairman of the Steering Committee of the third phase of the Financial Governance Support Project (PAGFI 3), will **chair the second session of the Steering Committee of the said project on Thursday, 10 April 2025 at the Hilton Hôtel in Yaoundé.**

In addition to assessing the first year of implementation of PAGFI 3, the main objective of this meeting is to validate the 2025 Budgeted Annual Work Plan (PTAB).

Funded by the French Development Agency (AFD), PAGFI 3 supports the Government of Cameroon in strengthening budget credibility, improving budgetary and accounting information for the State, regional and local authorities (RLAs) and public establishments (EPs), and improving control of budgetary risks associated with public enterprises and establishments (EEPs)./-

  
**Louis Paul MOTAZE**